
 
  
 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING  
2 April 2020 
 
Närvarande:  
 
Cathrine Sandberg, ordförande 
Karin Andersson,vice ordförande  
Åsa Adler, kassör  
Susanne Larsson, sekreterare  
Monica Rohland  
Jessica Svalstrand  
Astrid Längsjö Olovsson 
Tuija Riuttanen 
Maija Hahlin 
 

 

1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av Ordförande 

 
2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

Av styrelsen 

3 Konstituering av styrelsen 

Ordförande Cathrine Sandberg 

Vice ordförande Karin Andersson 

Sekreterare Susanne Larsson 

Kassör Åsa Adler 

Sektionsansvariga: 

 Fritid Karin Andersson, 

 Tävling Cathrine Sandberg 

Ungdomsansvarig Astrid Längsjö Olovsson 

Sponsring Vakant 



  

3 Val av justerare:  

Tuija Riuttanen 

4 Närvaro:  

Samtliga i styrelsen var närvarande 

5 Föregående protokoll:  
Finns för genomläsning i FB grupp Styrelse 
 
6 Ekonomi 
Vi avvaktar tills vi vet mer om läget ang tävlingar , SIF bidrag mm. 
Vi avvaktar vårt SIF bidrag ev. till höstmötet om vi inte får in mer information innan dess 
Sif har i skrivandes stund inte gett någon mer information. 
Ekonomin är stabil. 
Inställt årsmöte vilket innebär att deltagarna från Vinirs tågbiljetter är utbytta till värdekuponger. 
Bidrag till Vinir Domarbås på Klevsvik står klart samt är betalt. 
Totalkostnad ink. Skylt 5250 KR 
Detta innebär att reklamplatsen på ett av Domarbåsen tillhör Vinir så länge vi väljer att lägga 
tävlingar på Klevsvik.  
 
7 aktiviteter 
GHP, Tävling: alla tävlingar, träningstävlingar ställs in tills vidare. 
 
Bokningsavgift GK Kval på Sävebanan tillgodo 2020-2121 
GK KVAL inställt , Anmälningsavgifterna betalas tillbaka med  100% ,går ut som massutskick via mail 
ICE SALE. Mats Adler ordnar utskick  
Vinir opens anmälningar hann inte gå till Icesale 
KM i höst på Klevsvik diskuteras på nästa styrelsemöte.  
VSM kommer ev. att hållas i slutet på Maj 
 
8 Övrigt 
Corona, skriva ett Statement på hemsidan 
Puffa för att hjälpa till på Säve med domarbåsen på hemsida, FB, via mail 
 
9 Mötet avslutas  
Mötet avslutades av ordförande 
 
Nästa Möte 
7 Maj 18,30 på Bäckagården 
 
Vid anteckningarna: Susanne Larsson 
 Justerat via mail av: 
 
Tuija Riuttanen     2020-04-07 
 ………………………………………………………….Datum……………………………………….. 
 



 
 
 


